
Svar till Pyry Niemis insändare vecka 43:

Tack för ditt svar. Det är helt sant att meritvärdena var otroligt dåliga bakåt i tiden. Därför startade 
vi Skollyftet under förra mandatperioden. Nu dalar siffrorna igen. Varför?
Det är också sant att vi röstade med Folkpartiets förslag om utökad tid för barn till hemmavarande 
föräldrar under terminstid – dock ej under loven då även personalstyrkan minskar. Det var ert 
beslut. Vi moderater sviker inte något vallöfte med vårt förslag.
Jag noterar också att du inte kommenterar budgetunderskottet som ligger för skolnämnden i år. Är 
det för att du inte tycker det är viktigt? Eller, gud förbjude, har du missat det?
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